
ZAPISNIK

s 21. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrZane2g. travnja 2024. godine s poðetkom u l7
sati u Centru kreativnih industrija-ClKS, Ulica Stjepana i Antuna Radióa 20 u Sisku na prvom
katu.

Sjednici su bili nazoéni vijeónici: Ðulija Adamovié, Sonja Borió, Bojan Dadasovió-
predsjednik Gradskog vijeéa, Zeljko Ðermanovió, Robert Grubec, Tomisiav Kralj, MiSa
Majkió Vukðevió-druga potpredsjednica Gradskog vijeóa, Lucija Matkovió, Tomislav
Matlekovió, Zvonko Marincelj, Sanja Miokovió, Karla Petek, Filip Pjerobon, Marko Rafaj,
Zoran Sertió-prvi potpredsjednik Gradskog vijeóa, Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski,
Dubravka Sebek i Vesna Stengl.

Odsutni vijeónici: Ivica Rendulió-opravdao odsutnost, Ivica Sipu5 i Sreóko Telar.

Ostali nazoðni: Kristina lkió Baniðek-gradonaðelnica Grada Siska, Marko Kriðka-zamjenik
gradonaðelnice, Gordana Karapandía Prica-proðelnica Upravnog odjela za upravne,
imovinsko pravne i opóe poslove, Goran Grgurað-proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje,
kulturu, branitelje i civilno dru5tvo, Nikolina Bijelió-proðelnica Upravnog odjela za prostomo
uretlenje i za5titu okoli5a, Silvija MuZek-proõelnica Upravnog odjela za proraéun i financije,
Maja Del-Vechio-privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalni
sustav, Sanja Mehinovió-direktorica trgovaðkog dru5tva Sisaðki vodovod d.o.o., Darko Majió-
direktor trgovaðkog dru5tva Auto promet Sisak d.o.o., Luka Vukelió-direktor trgovaðkog
dru5tva Centar kreativnih industrija Sisak CIKS d.o.o., Dina Kurjak Vanió-direktorica
trgovaðkog dru5tva Gradska tränica Sisak d.o.o., Mateo Lonðar-direktor trgovaðkog dru5tva
Gospodarenje otpadom Sisak d.o.o., Goran Gro5-direktor trgovaðkog dru5tva Komunalac
Sisak d.o.o., Alen lbrahimpa5ió-direktor trgovaðkog dru5tva Gradska groblja Viktorovac
d.o.o., Mario Stipkov-direktor trgovaðkog dru5tva Sportsko rekreacijski centar Sisak
ugostiteljstvo d.o.o. i vr5itelj duZnosti ravnatelja Sportsko rekreacijskog centra Sisak, Lana
Sakió-vr5iteljica duZnosti ravnateljice Djeðjeg vrtié,a Sisak Stari, Sandra Kramarió-ravnateljica
Djeðjeg vrtié,a Sisak Novi, Iva Mihelié-ravnateljica Doma kulture ,,Kristalna kocka vedrine",
Marijan Bogatió-ravnatelj Gradskog muzeja Sisak i Dubravka Surlan-ravnateljica Narodne
knjiZnice i öitaonice Vlado Gotovac Sisak.

Bojan Dadasovió utvrdio je da je sjednici nazoðno 19 vijeónika, te se mogu donositi
pravovaljane odluke.

Aktualni sat poðeo je u 17 sati i 3 minute.

l. Robert Grubec uputio je svoje pitanje Maji Del-Vechio.
O kojem financijskom iznosu se radi s osnove plaóanja komunalnog doprinosa, aza koji je
Grad Sisak oslobodio Sisaðko-moslavaðku Zupaniju od plaéanja komunalnog doprinosa u
razdoblju od2007. godine do2024. godine?

Maja Del-Vechio odgovorila je da je Sisaðko-moslavaðka íupanija oslobodena plaé,anja
komunalnog doprinosa 2007. godine za Srednju Skolu Viktorovac u iznosu od 80.866,70
kuna, 2010. godine za investitora Epsilon gradenje, odnosno za gradenje srednje obrtniðke
Skole sa sportskom dvoranom u prvoj fazi u iznosu od 231.812,40 kuna, 2014. godine
ponovno za srednju Skolu i Skolsko igrali5te u Sisku u iznosu od 15.227,80 kuna,2015.



godine za srednju obrtniðku Skolu za fazull u iznosu od 34.512,10 kuna i2020. godine za
rekonstrukciju objekta domobranske vojame u Sisku u iznosu od 350.465,50 kuna.

Robert Grubec zatraùio je ukupan iznos za kojije Sisaðko-moslavaðka Lupanija oslobodena
plaóanja komunalnog doprinosa u traZenom razdoblju, u pisanom obliku.

2. Tomislav Kralj rekao je da pitanje koje óe postaviti, postavlja se veó dugi niz godina.
Zapoé,ela je obnova Osnovne Skole ,,Ivana Kukuljeviéa".
U kojoj fazi je obnova Skole? Je li ugovorena konstruktivna ili i cjelovita obnova? Koji je
izabrani izvodað radova? Koliki iznos je predviclen za izvodenje radova? Kada je oðekivani
zavrSetak radova?

Goran Grgurað izjavio je da je ugovorena tvrtka za izvodenje radova Bemix d.o.o. iz
Sibenika. Izvrsno obavljaju svoj posao. Radovi se odvijaju i vikendima. Ugovorena je
cjelovita obnova. Iznos radova je 5,5 milijuna eura. Sljedeée Skolske godine oðekuje se
povratak uðenika u cjelovito obnovljeni objekt.
Puno vaZnije pitanjeje to Sto nam drZava uskraóuje sredstva za obnovu. Zasve na5e objekte
o5teóene u potresu javili smo se za sredstva iz Fonda solidamosti. Sklopili smo ugovore i
ishodili projektnu dokumentaciju i ugovorili izvoclaðe.
U komunikaciji s Ministarstvom kulture nije bilo problema kao ni s ostalim ministarstvima.
Medutim, s Ministarstvom znanosti i obrazovanja komunikacija je loSa i gotovo nemoguóa.
Dostavljali smo poZurnice koje su glasile na ministra Fuchsa, na premijera Plenkovióa. Nitko
se nije udostojiti odgovoriti nam.
Ministartsvo znanosti i obrazovanja ne daje nam suglasnost na poðetak radova i za Osnovnu
Skolu ,,Ivana Kukuljeviéao'. Do sada nam je isplaóeno oko l2 milijuna kuna kad smo ishodili
projektnu dokumentaciju i uvodili u posao izvodaé,a radova. Cijena radova je 5,5 milijuna
eura Sto je izuzetno povoljna cijena za cjelovitu obnovu povr5ine 4000 õetvornih metara.
Tu su se udostojili dostaviti odgovor kako nam ne daju suglasnost iz razloga Sto smo zapoðeli
s radovima Sto znaõi da nam neLele isplatiti razliku izmedu 1,6 milijuna eura i 5,5 milijuna
eura, a 5to nije mala razlika. Obavijestili smo Ministarstvo da óemo poðeti s radovima jer
moramo obnoviti Skolu zbog uðenika koji se sadanalaze u drugom objektu, te Zelimo uõenike
ðto prije vratiti u matiðnu 5kolu.

Tomislav Kralj izrazio je nezadovoljstvo dobivenim odgovorom.

3. Filip Pjerobon utvrdio je kako Stari most, simbol grada Siska biljeíi devedesetu obljetnicu
izgradnle na dan 06. svibnja. Kako óe obljetnica biti obiljeZena?

Goran Grgurað objasnio je da óe promet preko Starog mosta biti pu5ten 06. svibnja 2024.
godine, a cijeli program zapoéet óe nekoliko dana ranije, odnosno u petak s koncertno
izloZbenim aktivnostima. U petak u 19 sati otvorena ée bit izloLba Stari most na starim
razglednicama i fotografijama u Gradskom muzeju Sisak. U 2l sat na obnovljenoj Setnici
Vladimira Nazora, imamo koncert Baeatles Tribute Banda. 04. svibnja, manifestacija ,,IJ srcu
gradaoo odvijat óe se na Starom mostu, a naveðer slijedi koncert Zorana Predina s Programom
,,Zoran pjeva Arsena" na Setali5tu Vladimira Nazora s poðetkom u2l sat.05. svibñja u 12
sati na Setali5tu Vladimira Nazora bit óe odrLan promenadni koncert kako bi se póvezalo
obnovljeno Setali5te Vladimira Nazora i Stari most. 06. svibnja je centralna proslava
sveðanog otvorenja Starog mosta. Program zapoðinje u l7 sati i 30 minuta s Cvjetnim korzom
s jedne strane mosta i djecom koja óe pustiti 90 balona s druge strane mosta.
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Filip Pjerob on izrazio je zadovolj stvo dobiven im odgovorom.

4. Sanja Miokovió objasnila je da je 10. listopada 2022. godine gradonaðelnica izjavila:
,oRadovi na izgradnji novog dijela obrazovnog kompleksa u Galdovu gotovi su do ljeta."
Danas je 29. travnja2024. godine, a radovi jo5 uvijek nisu zavr5eni.
Iz Nacionalnog plana oporavka i otpornosti, za izgradnju vrtiókog objekta u Galdovu, Grad
Sisak dobio je gotovo milijun eura. To nije sve. Grad Sisak obratio se Ministarstvu prostornog
uredenja, graditeljstva i drZavne imovine i dobio novih 4 milijuna eurazataj objekt.
Sto se dogada na gradili5tu u Galdovu buduói su sredstva osigurana, a radovi nisu zavr5eni?
Koliko je toðno do zadnjeg centa do sada iskoriõteno sredstava u obrazovni kompleks u
Galdovu?
Krenulaje nova sezona na Kupaliítu,,Zibel". Kad óe Grad Sisak urediti kupali5te inapraviti
nove prostorije, te kada óe bit uredeno djeõje igrali5te?

Kristina Ikió Baniðek utvrdila je da su postavljena 4 pitanja, a odgovorit é,e na2.
Pitanje o 4 milijuna eura bilo je postavljeno na pro5loj sjednici Gradskog vijeóa. U
odgovorima na vijeéniðkapitanja vrlo je precizno odgovoreno na Sto su potro5ena ta sredstva.
Sredstva smo zatraLili za ukupno 4 ili 5 projekata. Naravno, ffaLili smo puno veóu svotu.
Sredstva smo potro5ili na cjelovitu obnovu Starog mosta.
lzgradnja odgojno obrazovnog kompleksa napreduje fenomenalno s obzirom da je u cijelosti
financirana sredstvima poreznih obveznika, odnosno gradana grada Siska jer nam je
Ministarstvo znanosti i obrazovanja, nakon Sto nam je dodijelilo sredstva za izgradnju vrtiéa,
ta ista sredstva uskratilo pod izlikom da nemamo pravo na njih jer smo zapoðeli radove prije
no 5to su oni raspisali natjeðaj za dodjelu tih sredstava. Na taj naðin su kaznili sve one
jedinice lokalne samouprave koje su bile proaktivne i koje su krenule s radovima izgradnje
prije no Sto je Ministarstvo raspisalo natjeðaj za financiranje izgradnje pred5kolskih ustanova
sredstvima Europske unije. Niti jedan cent europskih sredstava nije potro5en za taj vrtió veó je
u cijelosti financiran sredstvima iz Proraðuna Grada Siska kao Sto je u cijelosti financiran i
aneks koji je gradevinski zavr5en i koji ne moZe dobiti uporabnu dozvolu dok se ne dovr5i
izgradnja Skole. Sljedeóe godine uðenici s podruðja Galdova se vraóaju u svoju 5kolu.
Na Kupali5tu ,,Zibel" otvorena je sezona. Svi su zadovoljni. Ugostiteljski objekt radi punom
parom i najprofitabilniji je ugostiteljski objekt SnC-a ugostiteljstvo.
U tijeku je izrada dokumentacije za Projekt ,,Kupska 5iklja". Na jesen se oðekuje raspisivanje
natjeðaja zaizvodenje radova, a sljedeóe godine óe krenuti izgradnja potpuno novog objekta
na Kupali5tu,,Zibel".

Sanja Miokovió rekla je da nije zadovoljna odgovorima jer nije dobila konkretan odgovor, te
Zeli pisani odgovor jer kaZe da Grad nije dobio ni centa iz Nacionalnog plana oporavka i
otpornosti za odgojno obrazovni kompleks u Galdovu. Reðeno je da ni cent nije utro5en.

5. Karla Petek upitala je Gorana Grguraða je li nakon 8 mjeseci slanja dopisa i poZurnica
dobivena suglasnost da se Grad Sisak prijavi na natjeðaj Ministarstva znanosti i obrazovanja
za sredstva Nacionalnog plana oporavka i otpornosti kojima bi se izgradila Osnovna Skola
Galdovo?

Goran Grguraë istaknuo je da je djelomiðno odgovorio na pitanje u dijelu svog odgovora kada
je spominjao komunikaciju izmetlu Grada Siska i Ministarstva znanosti i obrazovanja. Nismo
zaprimili ni jedan odgovor navedenog Ministarstva u posljednjih I mjeseci, unatoð
otpremlj enim poZumicama.
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Karla Petek izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorom

6. Ljiljana Slunjski upitala je kada óe se krenuti s izgradnjom kanalizacije? Rekla je da to
pitanje postavlja u ime svih onih koji Zive na podruðju Grada Siska, a jo5 uvijek nemaju
kanalizaciju i koji uredno izvr5avaju svoje obveze prema Gradu Sisku. Radi li se nesto po tom
pitanju i u kojoj je fazi bilo Sto, a Sto se odnosi nakanalizaciju na podruðju Grada Siska?

Kristina Ikió Baniðek objasnila je da se radi o dragocjenom pitanju koje óe proslijediti
Hrvatskim vodama koje veó dvije godine drLe kompletnu dokumentaciju koju je Sisaðki
vodovod izradio za Projekt Sisak II u koji je ukljuðena izgradnja kanalizacije u svim
naselj ima u koj ima nije izgrade na kanalizacija.
U Hrvatskim vodama uvijek je ista priða kako nemaju novaca za raspisivanje tako opseZnog
projekta. Zbog toga ðekamo neka bolja vremena. Milijuni su potro5eni t izradu
dokumentacije i rje5avanje imovinsko pravnih odnosa.
Kada se raspi5e natjeðaj, spremni smo aplicirati i moZe se zapoðeti s izgradnjom.

Ljiljana Slunjski rekla je da ima sasvim drukðiju informaciju iz Hrvatskih voda pa moli
odgovor u pisanom obliku.

7. Zvonko Marincelj zatraíioje informaciju o tome koje radove obuhvaóa uredenje Setali5ta
Vladimira Nazora i hoóe li radovi biti zavr5eni do 20. svibnja 2024. godine kada óe biti
odrZan Sajam cvijeéa?

Nakon prethodnog pitanja u l7 sati i 32 minute, Bojan Dadasovió je izrekao opomenu Vesni
Stengl zato Sto je govorila sa svojeg mjesta, a ne za govornicom.

Maja Del-Vechio u odgovoru na vijeóniðko pitanje Zvonka Marincelja rekla je da su
rekonstrukcijom obuhvaóene sve pje5aðke staze koje su stavljene u novi materijal, uredene su
nove pristupne stepenice na tri lokacije, u cijeloj zoni obuhvata napravljena je nova javna
rasvjeta, uredene su travnate povr5ine, uklonjeno je o5teóeno drveóe kako bi se napravilo
mjesta za novv sadnju i uredit óe se novo djeðje igrali5te. Svi radovi bit óe gotovi do Sajma
cvijeéa, odnosno do 20. svibnja 2024. godine. Dio radova bit óe gotov do poðetka sljedeóeg
vikenda kada óe se veóina Setali5ta moói koristiti za obiljeZbu 90-e obljetnice izgradnje Starog
mosta.

Zvonko Marincelj izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

8. Tihomir Posavec upitao je gradonaðelnicu za5to se ulice koje su asfaltirane i obnovljene, na
njima se ponovno izvode radovi, iskopi i o öijem tro5ku? To je npr. Radniðka ulica, Ulica
Hrvatskih domobrana i Ulica Grge Tu5kana.
Ulice na podruðju Mjesnog odbora i,abno nisu odrZavane, pune su udarnih rupa, a bankine su
o5teóene. Imate li u planu obnovu tih ulica?

Maja Del-Vechio odgovorila je da u Radniðkoj ulici u prvoj fazi uredenja, nakon 5to su
izvr5eni radovi, vlasnik prve novouredene kuée podnio je zahtjev za prikljuðenje na
kanalizaciju. Sada su krenuli radovi na prikljuðenju te kuóe.
Nakon izvodenja radova u Ulici Hrvatskih domobrana uoðeno je da se u jednom dijelu ulice
nakuplja voda pa je sam izvodað pristupio otklanjanju nedostataka koje mora napraviti prije
no Sto se obavi tehniðki pregled i primopredaja radova.
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Sto se tiðe ulica u Zabnu, obavit éemo uvid na terenu. Za sanaciju udamih rupa, sklopili smo
ugovor za sanaciju asfaltiranih nerazvrstanih cesta, te Sto je u tim moguónostima, sanirat
óemo.

U Ulici Grge Tu5kana, nakon Sto su na dijelu ceste izvr5eni radovi, utvrdeno je da odredeni
pristupi prema dvori5tima nisu prilagocfeni jer su se neki prilazi uzdignuli u visinu od pola
metra do metra u odnosu na ostatak terena. To je izazvalo problem izvotfaðu radova da moZe
uklopiti cijeli profil prometnice. Prometnica je izdignuta tako da svi stanovnici ulice imaju
odgovarajuói pristup.

Tihomir Posavec djelomiðno je bio zadovoljan dobivenim odgovorima, ali je htio dobiti
odgovor na svoje pitanje je li to u5lo u tro5kove cijene ko5tanja ili se jo5 dodatno moralo
platiti? ZatraLio je pisani odgovor.

9. MiSa Majkió Vuköevió upitala je Gorana Grguraða utjeðe li na dinamiku radova situacija u
kojoj smo se na5li s Ministarstvom znanosti i obrazovanja i njihovim odbijanjem financiranja
cjelovite obnove Osnovne Skole,,Ivana Kukuljevióa"?
Goran Grgurað istaknuo je da ne utjeðe ni malo na izvodenje radova. Radovi teku redovno.
Sljedeóe ðkolske godine, uðenici óe se vratiti u svoju Skolu, odnosno konstruktivno i cjelovito
obnovljen objekt. Grad Sisak osigurao je sredstva za cjelovitu obnovu.

MiSa Majkió Vukðevió izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

10. Dubravka Sebek zatralilaje informaciju o ulaganjima u ostale osnovne Skole, osim
Osnovne Skole ,,Ivana Kukuljevióa i Osnovne Skole Galdovo. Pri tome je mislila na zamjenu
dotrajale stolarije, klimatizaciju, nabavu novih klupa, pametnih ploða i sl. U kojim Skolama se

to planira i kada?

Goran Grgurað objasnio je da sve ono Sto je vijeónica spomenula, u proteklih l2 godina Grad
Sisak konstantno provodi, a to je zamjena stolarije, obnova proðelja, odnosno fasada,
energetska uðinkovitost-obnova kotlovnica, a paralelno se radi i na zamjeni dotrajale opreme
Sto se posebno odnosi na informatiðku opremu jer ona zastarijeva svakih nekoliko godina. Za
zamjenu informatiðke opreme ove godine planiramo oko150 tisuóa eura. Ideja je da pametne
ploðe zamijenimo interaktivnim ploöama. Svake godine na nekoj Skoli radi se i neki
gratlevinski zahvat. Sto se tiðe prijava na Nacionalni plan otpornosti i oporavka, dobili smo
suglasnost za dvije Skole. Trenutno smo u fazi ishodenja projektne dokumentacije. To su
Skole u kojima óemo raditi odredene dogradnje, a to je OS Sela i OS Braóa Ribar. Za OS
Viktorovac moramo priðekati dio suglasnosti. Sve naSe Skole su energetski obnovljene.

Dubravka Sebek zatraiilaje pisani odgovor na pitanje koje su to Skole u posljednje dvije
godine obuhvaóene onim Sto je nabrojao Goran Grgurað.

I l. Lucija Matkovió upitala je u kojoj fazi su radovi naizgradnji parkirali5ta u Ulici Augusta
Senoe, te kada moZemo oðekivati poðetak izgradnje parkirali5ta u Ulici knezaDomagoja?

Maja Del-Vechio odgovorila je kako je Grad Sisak upravo proveo postupak javne nabave za
uredenje parkirali5ta u Ulici Augusta Senoe. Rijeð je o zelenoj povr5ini izmedu Ulice Augusta
Senoe i Ulice Andrije Kaðióa Mio5ióa. Uredenjem tog dijela dobit óemo 44 novih parkirnih
mjesta s LED rasvjetom.
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Paralelno s tim radovima, provodimo nabavu izgradnje nogostupa ispred zgrade u toj ulici od
kuónog broja I I do l9 kako bi se spojili na to parkirali5te.
Parkirali5tem óe biti spojena Ulica Augusta Senoe prema Skoli. Ugovoreni iznos radova je
273.602,00 eura s PDV-om. Rok za izvoclenje radova je 4 mjeseca. Rok za uvodenje u radove
je 06. svibanj 2024. godine.

ZaUlicukneza Domagoja postoji stariji projekt koji je trenutno na novelaciji i pripremamo
javnu nabavu. Rijeð je o parkirali5tima izmedu Ulice kneza Domagoja i Ulice hrvatskog
narodnog preporoda, a izgradnjom bismo dobili novih 86 parkirnih mjesta, a uz parkirali5te
bismo izgradili pje5aöke staze koje bi spojile Ulicu kneza Domagoja, Ulicu hrvatskog
narodnog preporoda i Ulicu Andrije Hebranga. Poõetak radova oðekujemo sredinom ljeta.

Lucija Matkovió izrazila je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

12. Ðulija Adamovió upitala je Gorana Grguraða kako óe Grad Sisak ove godine obiljeZiti I
svibnja?

Goran Grgurað odgovorio je da óe se proslava odriati u Sumici, proslava óe zapoðeti i dan
ranije koncertom grupe Pipschips&Videoclips. Dan kasnije program zapoðinje u l0 sati u
kojem óe nastupati KUD-ovi, te slijedi podjela graha.

13. Zeljko Ðermanovió upitao je koliko se trenutaðno zgradagradi na parcelama koje je Grad
Sisak ustupio APN-u i koliko óe ukupno zgrada bit izgradeno?
U kojoj fazi je izgradnja POS-ovih stanova? Je li utvrdena lista prvenstva?

Gordana Karapandía Prica odgovorila je kako je u tijeku izgradnja 6 zgrada na nekretninama
koje je Grad Sisak prenio u pravo vlasni5tva APN-u ili za koje je APN dao suglasnost za
uvodenje izvodaöa u posao, a joS ée se graditi 6 zgrada za koje su u tijeku postupci ili óe biti.
Grade se zgrade u dvjema katastarskim opóinama u k.o Sisak Stari i k.o, Novi Sisak.
Krajem oZujka objavljen je Prijedlog liste reda prvenstva. S obzirom da smo imali 100
kandidata, rok za izjavljivanja prigovora bio je 8 dana. Nakon donoSenja odluka o
prigovorima, utvrdit óe se konaðna Lista reda prvenstva.

Zeljko Ðermanovi é, izrazio je zadovoljstvo dobivenim odgovorima.

Aktualni sat zavr5en j e u 77 sati i 49 minuta.

Bojan Dadasovié predloZio je sljedeóe dopune dnevnog reda:

1. PredlaZe se dopuna dnevnog reda tako da se iza toðke 1 1. dnevnog reda dodaje nova toðka
12. koja glasi:

a) ,,Prijedlog odluke o prijenosu prava vlasni5tva dijela k.ð.br. 1566ll i dijela k.ð.br.
1567/l u k.o. Novi Sisak na Agenciju zapravni promet i posredovanje nekretninama u
svrhu iz gradnj e dv ij u v i Sestamben ih zgr ada za privremeno zbrinj avanj e

b) Prijedlog odluke o sklapanju ugovora o medusobnim pravima i obvezama u svezi
izgradnje dviju vi5estambenih zgrada za privremeno stambeno zbrinjavanje na dijelu
k.ð.br. 1566ll i dijelu k.ð.br. 1567ll u k.o. Novi Sisak"
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Obrazloåenje:
Do otpreme materijala za sjednicu Gradskog vijeéa nije prikupljena sva dokumentacija
potrebna za pripremu materijala, te se predlaZe dopuna dnevnog reda.

Prijedlog je usvojen jednoglasno s 19 glasova za.

2.Prcdlaùe se dopuna dnevnog reda tako da se iza toðke 12. dnevnog reda dodaje nova toðka
13. koja glasi:

,,Prijedlog odluke o dopuni Odluke o subvencioniranju stambenog zbrinjavanja mladih
obitelji na podruðju Grada Siska'o

ObrazloZenje:
U praksi su se javili opravdani razlozi na koje Grad Sisak ni nositelj prava gradenja nisu
utjecali niti mogli utjecati, a koji objektivno onemoguéuju nositelja prava gradenja u
realizaciji izgradnje obiteljske kuóe radi koje je osnovano pravo gradenja (npr. uvjeti
poslovnih banaka zapodizanje kredita u svrhu izgradnje obiteljske kuóe na nekretnini na kojoj
je osnovano pravo gradenja).

Prijedlog je usvojen jednoglasno s l9 glasova za.

3. PredlaZe se dopuna dnevnog reda tako da se iza toðke 13. dnevnog reda dodaje nova toðka
14. koja glasi:

,,Prijedlog odluke o suglasnosti za provedbu projektnih aktivnosti na projektu ,,Rekonstrukcija
Ulice Steve Bereka u Sisku"

ObrazloZenje:
Prijedlog odluke o suglasnosti za provedbu projektnih aktivnosti na projektu ,,Rekonstrukcija
Ulice Steve Bereka u Siskuoo potrebno je uvrstiti u predloZeni dnevni red jer je Projekt
dostavljen na Natjeðaj za provedbu intervencije 73.13. Potpora javnoj infrastrukturi u
ruralnim podruðjima iz Strate5kog plana Zajedniéke poljoprivredne politike Republike
Hrvatske 2023.-2027. i uz Projekt potrebno je priloZiti odluku predstavniðkog tijela.

Prijedlog je usvojen jednoglasno s 19 glasova za.

4. Predlaíe se dopuna dnevnog reda tako da se iza toðke 14. dnevnog reda dodaje nova toðka
15. koja glasi:

,,Prijedlog odluke o zakupu zajedniðkog paðnjaka u vlasni5tvu Republike Hrvatske na
podruöj u Grada Siska-Zajedniðki pa5njak Hrastelniðki pa5njak"

ObrazloZenje:
Prijedlog odluke o zakupu zajedniðkog pa5njaka u vlasniStvu Republike Hrvatske na
podruðju Grada Siska-Zajedniðki pa5njak Hrastelniðki pa5njak nije se mogao uvrstiti u
predloZeni dnevni red jer do objave materijala za sjednicu Gradskog vijeóa Grada Siska nije
bila dobivena prethodna suglasnost Ministarstva poljoprivrede.

Prijedlog je usvojen jednoglasno s 19 glasova za.
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5. PredlaZe se dopuna dnevnog reda tako da se u toðki ll. iza podtoðke 11. e) dodaje
podtoðka I Lf) koje glasi:

,,Prijedlog odluke o dodjeli Pohvale Grada Siska Sanji Mehinovió"

ObrazloZenje:
Pohvala grada Siska dodjeljuje se Sanji Mehinovié zbog iznimno uspje5nog voclenja dru5tva
Sisaðki vodovod d.o.o. i struðnog doprinosa pri povlaðenju sredstava iz Fonda solidarnosti EU
u iznosu od 1 I .347.374,82 EUR. Ovim sredstvima rekonstruiran je i potpuno obnovljen
pogon za proizvodnju pitke vode i jedanaest objekata. Projektom NPOO ukupne vrijednosti
5.425.000,00 EUR, izgradit óe se i rekonstruirati vi5e od jedanaest km vodoopskrbne
vodovodne mreZe.

Za prijedlog je glasovalo 2 vijeónika: Bojan Dadasovió i Marko Rafaj, a 17 vijeénika je
glasovalo protiv pa prijedlog nije usvojen.

6. PredlaZe se dopuna dnevnog reda tako da se u toðki I f. iza podtoðke I l. f) dodaje podtoðka
I 1.g) koja glasi:

,,Prijedlog odluke o dodjeli Pohvale Grada Siska Vijeóu Gradske ðetvrti Galdovo".

Obrazloíenje:
Pohvala Grada Siska dodjeljuje se Vijeóu Gradske ðetvrti Galdovo za dobru komunikaciju s

gradanima i koordinaciju s predstavnicima Grada, gradanski aktivizam i pokretanje
komunalnih akcija uretÍenja okoli5a. Ovo Vijeóe bavi se problemima sugradana i suradnjom s

institucijama, te aktivno sudjeluje u pronalaZenju rje5enja tih problema. Ostvaruje i vrlo dobru
suradnju s udrugama na podruðju Gradske ðetvrti sudjelujuói volonterski u njihovom radu.

Za prijedlog je glasovalo 2 vijeénika: Bojan Dadasovié i Marko Rafaj, a 17 vijeónika je
glasovalo protiv pa prijedlog nije usvojen.

7. Predlaie se dopuna dnevnog reda tako da se u toðki 11. iza podtoðke 1l.g) dodaje
podtoðka 1 l. h) koja glasi:

,,Prijedlog odluke o dodjeli pohvale Grada Siska Hokeja5kom klubu Siscia, Zenskoj ekipi".

Obrazloäenje
Pohvala Grada Siska dodjeljuje se Hokeja5kom klubu Siscia, Zenskoj ekipi za osobito
zalaganje i postizanje iznimnih rezultata Zenske seniorske ekipe ovog Kluba, osvajanjem
prvenstva Hrvatske 2022123.

Za prijedlog je glasovalo 9 vijeónika: Bojan Dadasovió, Marko Rafaj, Tomislav Kralj,
Tomislav Matlekovió, Sanja Miokovió, Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski, Dubravka Sebek i
Vesna Stengl, a 10 vijeónika je glasovalo protiv pa prijedlog nije usvojen.

Nakon glasovanja o prijedlozimaza dopune dnevnog reda, sjednicu je u 18 sati i 2 minute
napustio Bojan Dadasovió, te je u odluðivanju sudjelovalo 18 vijeénika, a sjednicom je
predsjedavao Zoran Sertió prvi potpredsjednik Gradskog vijeóa Grada Siska.

Zorun Sertió zakazao je pauzu u trajanju od 5 minuta.
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Pauza je zavr5ena u l8 sati i l0 minut4 a u isto vrijeme zakazana je pauza za odrLavanje
sjednice stalnih radnih tijela Gradskog vijeóa Grada Siska koja razmatraju usvojene prijedloge
dopuna dnevnog reda.

Zajedniðka sjednica odri,anaje u prostoru u kojem se odrZava 21. sjednica Gradskog vijeóa
Grada Siska.
Utvrduje se da je sjednici nazoðno l8 vijeónika, te da su ðlanovi radnih tijela kao i svi ostali
vijeónici saslu5ali uvodna usmena izlaganje Gordane KarapandLe Prica i Maje Del-Vechio
koje su obrazloZile dopune dnevnog reda.

Odrùanaje zajedniðka sjednica Odbora za statutarno-pravna pitanja, ðlanovi Odbora: Bojan
Dadasovió, Filip Pjerobon, Marko Rafaj, Zeljko Ðermanovió iTomislav Kralj,
Odbora za financije i gospodarenje imovinom, ðlanovi Odbora: Ivica Rendulié, Sonja Borió,
Zvonko Marincelj, Robert Grubec i Dubravka Sebek,
Komisije za prostorno uredenje, za5titu okoli5a ispomenika kulture, urbanizam, arhitekturu i
graditeljstvo, ðlanovi Odbora: Filip Pjerobon, Bojan Dadasovió, MiSa Majkié Vukðevió, Karla
Petek i lvica Sipu5 koji su razmatrali materijale vezane uz dopune dnevnog reda.

l. Odbor za statutarno pravna pitanja: Bojan Dadasovió-odsutan.
Utvrduje se da su sjednici nazoéna 4 élana Odbora, te se mogu donositi pravovaljane odluke.
Utvrduje se da su ðlanovi Odbora za statutarno pravna pitanja jednoglasno dali pozitivno
mi5ljenje na Prijedlog odluke o prijenosu prava vlasni5tva dijela k.ð.br. 156611 i dijela k.ð.br.
1567ll u k.o. Novi Sisak na Agenciju zapravni promet i posredovanje nekretninama u svrhu
izgradnje dviju vi5estambenih zgrada za privremeno zbrinjavanje, Prijedlog odluke o
sklapanju ugovora o medusobnim pravima i obvezama u svezi izgradnje dviju vi5estambenih
zgrada za privremeno stambeno zbrinjavanje na dijelu k.ð.br. 1566ll i dijelu k.ð.br. 1567ll t
k.o. Novi Sisak, Prijedlog odluke o dopuni Odluke o subvencioniranju stambenog
zbrinjavanja mladih obitelji na podruðju Grada Siska, Prijedlog odluke o suglasnosti za
provedbu projektnih aktivnosti na projektu ,,Rekonstrukcija Ulice Steve Bereka u Sisku" i na
Prijedlog odluke o zakupu zajedniðkog pa5njaka u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju
Grada Siska-Zajedniðki pa5njak Hrastelniðki pa5njak, te ih proslijedili Gradskom vijeóu na
usvajanje.

2. Odbor za financije i gospodarenje imovinom Grada Siska: Ivica Rendulió-odsutan.
Utvrduje se da su sjednici nazoéna 4 élana Odbora, te se mogu donositi pravovaljane odluke.
Utvrduje se da su ðlanovi Odbora za financije i gospodarenje imovinom jednoglasno dali
pozitivno mi5ljenje na Prijedlog odluke o prijenosu prava vlasni5tva dijela k.ð.br. 1566/l i
dijela k.ð.br. 1567/l u k.o. Novi Sisak na Agenciju za pravni promet i posredovanje
nekretninama u svrhu izgradnje dviju vi5estambenih zgrada za privremeno zbrinjavanje,
Prijedlog odluke o sklapanju ugovora o medusobnim pravima i obvezama u svezi izgradnje
dviju vi5estambenih zgrada za privremeno stambeno zbrinjavanje na dijelu k.ð.br. 1566ll i
dijelu k.ð.br. 1567/l u k.o. Novi Sisak, Prijedlog odluke o dopuni Odluke o subvencioniranju
stambenog zbrinjavarya mladih obitelji na podruðju Grada Siska, Prijedlog odluke o
suglasnosti za provedbu projektnih aktivnosti na projektu,,Rekonstrukcija Ulice Steve Bereka
u Sisku" i na Prijedlog odluke o zakupu zajedniðkog pa5njaka u vlasni5tvu Republike
Hrvatske na podruðju Grada Siska-Zajedniðki pa5njak Hrastelniðki pa5njak, te ih proslijedili
Gradskom vijeóu na usvajanje.

3. Komisija za prostorno uredenje, zaStitu okoli5a i spomenika kulture, urbanizam,
arhitekturu i graditeljstvo: Bojan Dadasovió i Ivica Sipu5-odsutni.
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Utvrduje se da su sjednici nazoðna 3 ðlana Komisije, te se mogu donositi pravovaljane
odluke.
Utvrcluje se da su ðlanovi Komisije za prostorno uredenje i gospodarenje imovinom Grada
Siska jednoglasno dali pozitivno mi5ljenje na Prijedlog odluke o prijenosu prava vlasni5tva
dijela k.õ.br. 1566/l i dijela k.ð.br. 1567ll u k.o. Novi Sisak na Agenciju za pravni promet i
posredovanje nekretninama u svrhu izgradnje dviju vi5estambenih zgrada za privremeno
zbrinjavanje, Prijedlog odluke o sklapanju ugovora o medusobnim pravima i obvezama u
svezi izgradnje dviju viSestambenih zgrada za privremeno stambeno zbrinjavanje na dijelu
k.ð.br. 1566/l i dijelu k.ð.br. 1567ll u k.o. Novi Sisak, Prijedlog odluke o dopuni Odluke o
subvencioniranju stambenog zbrinjavanja mladih obitelji na podruðju Grada Siska, Prijedlog
odluke o suglasnosti za provedbu projektnih aktivnosti na projektu ,,Rekonstrukcija Ulice
Steve Bereka u Sisku" i na i na Prijedlog odluke o zakupu zajedniðkog pa5njaka u vlasni5tvu
Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska-Zajedniðki paSnjak Hrastelniðki pa5njak, te ih
proslijedili Gradskom vijeóu na usvajanje.

Zajedniéka sjednica zavr5ena je u 18 sati i 15 minuta.

Zoran Sertió predloZio je sljedeói

DNEVNI RED
L. Usvajanje zapisnika s 20. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska

2. a) Prijedlog odluke o davanju suglasnosti trgovaðkom dru5tvu Gospodarenje otpadom
Sisak d.o.o., Trg Josipa Maclerióa l, 44000 Sisak, za dugoroðno kreditno zaduLenje
kod OTP banke d.d., Sisak, Stjepana i Antuna Radióa 28, u iznosu od 595.790,00 EUR
za nabavu dva specijalna komunalna vozila i za modularno-montaZne stambene
kontejnere
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

b) Prijedlog odluke o davanju suglasnosti Gradskom muzeju Sisak, Ulica kralja
Tomislava 10, 44000 Sisak, za nabavu kombi vozila putem financijskog leasinga u
iznosu do 50.000,00 EUR
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

3. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti trgovaðkom dru5tvu Sisaðki vodovod d.o.o.,
Obala Rudera Bo5kovióa 10, Sisak, za dugoroðno kreditno zaduùenje kod OTP banke
d.d. za refinanciranje dugoroðnog kredita kod Europske banke za obnovu i razvoj
(EBRD)
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Silvija MuZek, proðelnica Upravnog odjela za proraðun i financije

4. a) Prijedlog odluke o oslobadanju plaé,anja komunalnog doprinosa Sisaðko-
moslavaðke Lupanije, Sisak, Stjepana i Antuna Radiéa 36, OIB: 82215698659
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj ica: Maj a-Del Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav
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b) Prijedlog odluke o neprihvaóanju zahtjeva za oslobadanje plaóanja komunalnog
doprinosa Sisaðko-moslavaðke Zupanije, Sisak, Stjepana i Antuna Radiéa 36, OIB
82215698659
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj ica: Maja-Del Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

5. Prijedlog odluke o dono5enju izmjena Plana zaStite od poZara Grada Siska
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandZa Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupravîe,
imovinsko pravne i opóe poslove

6. Prijedlog godi5njeg provedbenog Plana unaprjedenj azaítite od poZara za podruðje
Grada Siska za 2024. godinu
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandLa Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupÍavne,
imovinsko pravne i opóe poslove

7. Prijedlog odluke o imenovanju Povjerenstva za procjenu Steta od prirodnih nepogoda
Grada Siska
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandía Prica, proðelnica Upravnog odjela zaupravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

8. Prijedlog odluke o dono5enju Strategije razvoja ranog i pred5kolskog odgoja i
obrazovanja Grada Siska za razdoblje 2024.-2029. godine
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniõek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proõelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

9. a) Prijedlog odluke o zakupu zajedniðkog pa5njaka u vlasni5tvu Republike Hrvatske
na podruðju Grada Siska-Zajedniðki pa5njak Lonjsko polje
Predlagateljica: Maja Del-Vechio, ðlanica Povjerenstva za zakup i prodaju
poljoprivrednog zemlji5ta u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska
Izvjestitelj ica: Maja Del-Vechio, privremena proðelniba Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

b) Prijedlog odluke o zakupu zajedniðkog pa5njaka u vlasni5tvu Republike Hrvatske
na podruðju Grada Siska-Zajedniðki pa5njak Poljice
Predlagatelj ica: Maja Del-Vechio, ðlanica Povjerenstv a za zakup i prodaju
poljoprivrednog zemlji5ta u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada Siska
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

10. a) Prijedlog zakljuðka o utvrtlivanju prijedloga kandidata za imenovanje sudaca
porotnika Opóinskog suda u Sisku
Predlagatelj ; Zoran Sertió, predsjednik Odbora za izbore i imenovanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora zaizbore i imenovanja
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b) Prijedlog zakljuðka o utvrdivanju prijedloga kandidata za imenovanje sudaca
porotnika zamlade? Opóinskog suda u Sisku
Predlagatelj : Zoran Sertié, predsjednik Odbora za izbore i imenovanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora zaizbore i imenovanja

1 l. a) Prijedlog odluke o dodjeli Nagrade za íivotno djelo posthumno prim. dr. Stevi
Kovaðevióu
Predlagatelj: Zoran Sertié, predsjednik Odbora za javna priznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja

b) Prijedlog odluke o dodjeli Nagrade zaLivotno djelo posthumno Zdravku StriZióu
Predlagatelj: Zoran Sertié, predsjednik Odbora za javnapúznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertié, predsjednik Odbora za javnapriznanja

c) Prijedlog odluke o dodjeli Nagrade zaLivotno djelo posthumno Veri Horvat
Pintarió
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja

d) Prijedlog odluke o dodjeli Pohvale Grada Siska Mireli Gec
Predlagatelj; Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapfiznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja

e) Prijedlog odluke o dodjeli Pohvale Grada Siska Ratku Bjelðiéu
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javnapriznanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora za javna priznanja

12. a) Prijedlog odluke o prijenosu prava vlasni5tva dijela k.ð.br. 1566/l i dijela k.ð.br.
1567/l u k.o. Novi Sisak na Agenciju zapravni promet i posredovanje nekretninama u
svrhu izgradnje dviju vi5estambenih zgrada za privremeno zbrinjavanje
Predlagatelj ica: Kristina lkié Baniõek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandäa Prica, proðelnica Upravnog odjela za vpravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

b) Prijedlog odluke o sklapanju ugovora o medusobnim pravima i obvezama u svezi
izgradnje dviju vi5estambenih zgrada za privremeno stambeno zbrinjavanje na dijelu
k.ð.br. 1566ll i dijelu k.ð.br. 1567ll u k.o. Novi Sisak
Predlagateljica: Kristina Ikié Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandía Prica, proðelnica Upravnog odjela za upravne,
imovinsko pravne i opóe poslove

13. Prijedlog odluke o dopuni Odluke o subvencioniranju stambenog zbrinjavanja mladih
obitelji na podruðju Grada Siska
Predlagatelj ica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana Karapandía Prica, proðelnica Upravnog odjela za upravîe,
imovinsko pravne i opóe poslove
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14. Prijedlog odluke o suglasnosti za provedbu projektnih aktivnosti na projektu

,,Rekonstrukcija Ulice Steve Bereka u Sisku"
Predlagatelj ica: Kristina lkió Baniõek, gradonaõelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

15. Prijedlog odluke o zakupu zajedniðkog pa5njaka u vlasni5tvu Republike Hrvatske na
podruðj u Grada S iska-Zajedniðki pa5njak Hrastelniõki pa5njak
Predlagateljica: Maja Del-Vechio, ðlanica Povjerenstva za zakup i prodaju
poljoprivrednog zemlji5ta u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruõju Grada Siska
Izvjestitelj ica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za
gospodarstvo i komunalni sustav

Dnevni red usvojenjejednoglasno s 18 glasova za.

TOðKA 1.

Zapisnik s 20. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska usvojen je jednoglasno s l8 glasova za.

TOðKA 2.
Nakon uvodnog usmenog obrazloäenja Silvije MuZek,

a) S 11 glasova za, 7 glasova protiv: Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Vesne Stengl, te
ni5ta glasov a suzdríanih, donesena j e

ODLUKA
o davanju suglasnosti trgovaõkom dru5tvu Gospodarenje otpadom Sisak d.o.o., Trg

Josipa Matlerióa l,44000 Sisak, za dugoroõno kreditno zaduäenje kod OTP banke d.d.,
Sisak, Stjepana i Antuna Radiéa 28, u iznosu od 595.790,00 EUR za nabavu dva

specijalna komunalna vozila i za modularno-montaäne stambene kontejnere

b) S 1l glasova za, 7 glasova protiv: Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Vesne Stengl, te
ni5ta glasova suzdùanih, donesena je

ODLIIKA
o davanju suglasnosti Gradskom muzeju Sisak, Ulica kralja Tomislava 10,44000 Sisak,

za nabavu kombi vozila putem financijskog leasinga u iznosu do 50.000,00 EUR

TOðKA 3.
Nakon uvodnog usmenog obrazloienja Silvije MuZek, s l0 glasova za, 7 glasova protiv:
Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane
Slunjski, Dubravke Sebek i Vesne Stengl, te jednim glasom suzdrZanim Marka Rafaja,
donesenaje

ODLUKA
o davanju suglasnosti trgovaðkom druStvu Sisaõki vodovod d.o.o., Obala Rudera

Bo5koviéa 100 Sisako za dugoroðno kreditno zaduäenje kod OTP banke d.d. za
refinanciranje dugoroõnog kredita kod Europske banke za obnovu i razvoj (EBRD)
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TOðKA 4.
U ovoj toðki dnevnog reda Zoran Sertió objedinio je uvodno usmeno izlaganje i raspravu po
obje podtoõke.

Nakon uvodnog usmenog obrazloZenja Maje Del Vechio,uvezi s podtoðkom b) rekla je da
nije odobreno oslobadanje plaéanja komunalnog doprinosa Sisaðko-moslavaðke Zupanije jer
se radi o medicinskom, velnes i spa centru, te taj projekt ima komercijalnu namjenu i nema
osnove za usvajanje zahtjeva za oslobadanje plaóanja komunalnog doprinosa.

Sanja Miokovié, zatraLila je da Maja Del-Vechio toðno odgovori na pitanje gdje je proðitala da
se radi o komercijalnoj djelatnosti?

a) Jednoglasno s 18 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o oslobadanju plaóanja komunalnog doprinosa Sisaðko-moslavaõke äupanije, Sisako

Stjepana i Antuna Radióa 36, OIB: 82215698659

b) S l l glasova za i 7 glasova protiv: Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Vesne Stengl, te
bez suzdríanih glasova, donesena j e

ODLUKA
o neprihvaéanju zahtjeva za oslobadanje plaéanja komunalnog doprinosa Sisaðko-

moslavaðke äupanije, Sisak, Stjepana i Antuna Radióa 36, OIB: 82215698659

TOCKA 5.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gordane KarapandLa Prica, jednoglasno s 18 glasova
za, donesenaje

ODLUKA
o dono5enju izmjena Plana za5tite od poäara Grada Siska

TOðKA 6.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gordane Karapandía Prica, jednoglasno s l8 glasova
za, donesenje

GODISNJI PROVEDBENI PLAN
unaprjedenja za5tite od poãara za podruõje Grada Siska za 2024. godinu

TOCKA 7.
Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Gordane Karapandäa Prica, s 1l glasova za, niita
glasova protiv i 7 glasova suzdrZanih: Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje
Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Vesne Stengl , donesena
je

ODLUKA
o imenovanju Povjerenstva za procjenu Steta od prirodnih nepogoda Grada Siska
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TOðKA S.

Nakon uvodnog usmenog obrazloZenja Gorana Grguraða, s I I glasovaza, niéta glasova protiv
i 7 glasova suzdrZanih: Tomislava Kralja, Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira
Posaveca, Ljiljane Slunjski, Dubravke Sebek i Vesne Stengl, donesena je

ODLUKA
o dono5enju Strategije razvoja ranog i pred5kolskog odgoja i obrazovanjazarazdoblje

2024.-2029. godine

TOCKA 9.
Zoran Sertió objedinio je uvodno usmeno obrazloZenje i raspravu po obje podtoðke

Nakon uvodnog usmenog obrazloZenja Maje Del-Vechio,

a) Jednoglasno s l8 glasovaza, donesenaje

ODLUKA
o zakupu zajedniðkog pa3njaka u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruðju Grada

Siska-Zajedniðki pa5njak Lonjsko polje

b) Jednoglasno s l8 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o zakupu zajedniðkog pa5njaka u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruõju Grada

Siska-Zajedniðki pa5njak Poljice

TOCKA 10.
Zoran Sertió objedinio je uvodno usmeno obrazloíenje i raspravu po obje podtoðke

Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Zorana Sertiéa, predsjednika Odbora za izbore i
imenovanja,

a) S l0 glasova za, ni5ta glasova protiv i 8 glasova suzdrZanih: Tomislava Kralja,
Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski,
Dubravke Sebek, Vesne Stengl i Marka Rafaja, donesen je

ZAKLJUðAK
o utvrdivanju prijedloga kandidata za imenovanje sudaca porotnika Opóinskog suda u

Sisku

b) S 10 glasova za, ni5ta glasova protiv i 8 glasova suzdrZanih: Tomislava Kralja,
Tomislava Matlekovióa, Sanje Miokovió, Tihomira Posaveca, Ljiljane Slunjski,
Dubravke Sebek, Vesne Stengl i Marka Rafaja, donesen je

ZAKLJUðAK
o utvrdivanju prijedloga kandidata za imenovanje sudaca porotnika za mladeú,

Opóinskog suda u Sisku

TOCKA 11.
Zoran Sertió objedinio je uvodno usmeno obrazloíenje iraspravu po obje podtoðke.
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Nakon uvodnog usmenog obrazloíenja Zorana Sertióa, predsjednika Odbora za javna
priznanja,

a) Jednoglasno sa l8 glasova za, donesenaje

ODL{.IKA
o dodjeli Nagrade zaúivotno djelo posthumno prim. dr. Stevi Kovaõeviéu

b) Jednoglasno s l8 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Nagrade zaLivotno djelo posthumno Zdravku StriZióu

c) Jednoglasno s l8 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Nagrade za úivotno djelo posthumno Veri Horvat Pintarié

d) Jednoglasno s l8 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Pohvale Grada Siska Mireli Gec

e) Jednoglasno s l8 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o dodjeli Pohvale Grada Siska Ratku Bjelðiéu

TOðKA 12.
Zoran Sertió objedinio je uvodno obrazloíenje i raspravu po obje podtoðke.

a) Jednoglasno s l8 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o prijenosu prava vlasni5tva dijela k.ð.br. 1566/l i dijela k.ð.br. 1567/l u k.o. Novi

Sisak na Agenciju za pravni promet i posredovanje nekretninama u svrhu izgradnje
dviju vi5estambenih zgrada za privremeno zbrinjavanje

b) Jednoglasno s l8 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o sklapanju ugovora o medusobnim pravima i obvezama u svezi izgradnje dviju

vi5estambenih zgrada za privremeno stambeno zbrinjavanje na dijelu k.õ.br. 1566/l
i dijelu k.ð.br. 1567/l u k.o. Novi Sisak

TOCKA 13.
Jednoglasno s l8 glasova za, donesenaje
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ODLUKA
o dopuni Odluke o subvencioniranju stambenog zbrinjavanja mladih obitelji na

podruõju Grada Siska

TOÕKA 14.
Jednoglasno s l8 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o suglasnosti za provedbu projektnih aktivnosti na projektu ,,Rekonstrukcija Ulice

Steve Bereka u Sisku"

TOðKA ls.
Jednoglasno s 18 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o zakupu zajedniðkog paSnjaka u vlasni5tvu Republike Hrvatske na podruõju Grada

Siska-Zajedniðki pa5njak Hrastelniõki pa5njak

21. sjednica Gradskog vijeóa Grada Siska zavr5ena je u 19 sati.

ZAPISNICAR PREDSJEDNIK

Silvio Gordana Prica n Dadasovié

PRVI NIK

Zoran

CA
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